
Referat fra Bestyrelsesmøde mandag d.15 april 2019. 

Afbud fra Tanja. 

 

Dagsorden. 

Punkt.1, Godkendelse af referat. 

Blev godkendt. 

Punkt.2. Siden sidst. 

Container vagt lørdag og søndag  

Lørdag tager Anette og Tove og Tanja hvis hun kan. 

Søndag tager Karsten Ingelise og Tove. 

Fælles Fødselsdagsfest i Sønderparken lørdag d.15 juni BL fylder 100 år og det er de 

3 formand blevet enige om at fejre med fælles kaffebord og morgenen. 

Vi har i hver afdeling fået bevilget kuverter til 100 deltaget. Og vi har fra vores 

Hovedbestyrelse fået bevilget kr.10.00 pr lejemål til arrangementet. 

Jeg syntes det er flot og det er dejligt at de støtter os i vores arbejde for 

fællesskabet. 

Havemødet gik godt vi fik drøftet og besluttet forskellige ting. 

Vi drøftede vaskeri og maskiner er det ok der er nogle som har kritik af disse, skal vi 

gøre noget? 

Punkt.3. Økonomi.    

God men der bliver ikke nogen sommertur grundet fødselsdagsfesten men vi kan 

snakke om en efterårstur. 

Der blev spurgt om fællesjulefrokost for bestyrelserne. Tove kontakter de andre 

formænd. Det kunne så være hos Tonni denne gang. 

Punkt.4. Eventuelt. 

Fælles snak om forskellige muligheder for flere aktiviteter måske også i 

weekenderne. 



Der blev aftalt nyt møde d.13 mag samme tid og sted.  

    


